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Ing. Soták: 
Ja nemám interpeláciu, dôvodom je skutočnosť, že je zbytočné dávať interpeláciu vážený pán 
primátor. Takmer vo všetkých prípadoch sú odpovede všeobecné, takmer vo všetkých 
prípadoch sa stretávame so spýtavými pohľadmi vo vašich očiach, nastáva chaos a kvalita 
odpovedí je veľmi nízka. Ak Ing. Kolesár rozprával na začiatku o nejakej neúcte k mestskému 
zastupiteľstvu, plne sa pripájam k tomu lebo kvalita týchto odpovedí je skutočne neúctou 
k mestskému zastupiteľstvu. 
Znovu hovorím, nemám interpeláciu, mám podnet, podnet na vedenie mesta, skúste v roku 
2017 v novom roku sa pripravovať na mestské zastupiteľstva tak, aby kvalita odpovedí bola 
úctou k tomu mestskému zastupiteľstvu. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka vášho názoru, vám ho neberiem. O úcte, resp. neúcte by sme tu mohli rozprávať 
viacerí a čo sa týka vášho názoru o nejakom vracaní sa do minulosti, no neviem, kto sa tu 
neustále stále vracia do minulosti vo svojich výstupoch. Takže aj z uvedeného dôvodu radšej 
vám nebudem odpovedať a ak vás môžem požiadať, už som to urobil niekoľkokrát vo vzťahu 
k iným poslancom, buďte taký láskavý viem, že mnohí sa radi počúvame, sme na 
obrazovkách, ale buďte aspoň konkrétny v tom, kedy v akom prípade sa tu správa človek k 
vám neúctivo. Neočakávajte, že na arogantnosť, spupnosť a drzosť vo vzťahu k ľuďom bude 
dotyčný reagovať stále len nejakým úctivým a tichým spôsobom. Taký istý názor na názor 
mám aj ja, ako vy. Ja som taký istý človek ako vy. Nepovyšujem sa, ale neočakávate odo 
mňa, že ľudia, ktorí tu sedia za stolom, ľudia, ktorí patria k úradu budú nejakí fackovací 
panáci. Majú taký istý názor a právo naň ako všetci.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
kancelária primátora 
 
 
 


